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Folketingets Sundhedsudvalg har den 8. juli 2011 stillet følgende spørgsmål 
nr. 921 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

Spørgsmål nr. 921:
’’Som opfølgning på svar på SUU alm. del - spørgsmål 680 og 808 bedes mi-
nisteren oplyse, hvilken støtte nyfødte og deres forældre kan forvente indtil 
Sundhedsstyrelsens nye anbefalinger for svangreomsorgen foreligger ved ud-
gangen af 2011, og hvad ministeren har tænkt sig at gøre for at nedbringe an-
tallet af genindlæggelser af nyfødte med ernæringsproblemer i mellemtiden.”

Svar:
Nyfødte og deres forældre bør forvente, at regionerne og kommunernes tilbud 
tager udgangspunkt i og er i overensstemmelse med Sundhedsstyrelsens an-
befalinger. Jeg har tiltro til, at regionerne og kommunerne har fokus på og gør 
deres bedste for at forebygge ernæringsproblemer hos nyfødte. Som det 
fremgår af mit svar på bl.a. spørgsmål 917, har jeg bedt Sundhedsstyrelsen 
fastsætte én fast måde at opgøre tal for området, så udviklingen i bl.a. genind-
læggelser grundet ernæringsproblemer kan følges. Jeg kan endvidere henvise 
til min besvarelse af spørgsmål 730. 
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